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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Waste Heat Recovery

Sustainability by recovering waste heat and converting it to useable energy is one of FEG’s speciality problem solving disciplines. With the cost of
energy for heating industrial and manufacturing processes so high it is absolutely necessary that as much reusable energy is recovered as possible.

FEG offer a range of Waste Heat Recovery solutions using innovative sustainable energy and heat recovery technologies. When correctly designed
and installed, these will ensure genuine economic advantages immediately and provide a sustainable supply of energy for future use.

Waste Heat Recovery from the following common sources often presents opportunities for cost effective heat recovery:

Ventilation System Extracts
Boiler Flue Gases
Boiler Blowdown
Air Compressors
Refrigeration Plant
High Temperature Exhaust Gas Streams From Furnaces, Kilns, Ovens and Dryers
Hot Liquid Effluents
Power Generation Plant
Process Plant Cooling Systems

FEG provide consultancy to industrial, engineering and manufacturing companies as well as those in Food Processing, Electricity Generation,
Petrochemical Industries, Glass & Refractories, Pharmaceuticals, Brewing & Distilling, Paper Production, Biomass and Land Fill Gas Engines.

FEG Sustainable Energy and Waste Heat Recovery solutions include:

Heliex Waste Heat to Energy
Waste to Energy Systems (Biomass & Anaerobic Digestion)
Heat Recovery Systems
Energy Efficiency and Reduction
Process Design
Heat Wheels & Absorption Technology
Rankine Cycle
Heat Stratification

FEG will also design, supply and install Sustainable Energy and Waste Heat Recovery solutions for all heat sources, heating/cooling systems,
ventilation systems and installed energy sources. 
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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